
Oświadczenie złożone 
przez senatora Sławomira Preissa 

na 16. posiedzeniu Senatu 
w dniu 26 lipca 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Uprzejmie wyjaśniam, że moją intencją nie było uczynienie pojazdów uprzywilejowanych w rozumieniu 
przepisów ustawy - Prawo o ruchu drogowym z prywatnych samochodów lekarzy i pielęgniarek 
środowiskowych. Moja propozycja dotyczyła jedynie jednolitego oznakowania, w postaci naklejki czy 
plakietki umieszczanej za szybą samochodu. Chodziło mi o ustalenie jednolitego znaku graficznego, który 
identyfikowałby lekarzy i pielęgniarki. Pojazdy oznakowane w ten sposób nie byłyby w żaden sposób 
pojazdami uprzywilejowanymi w ruchu drogowym. 

Wyrażam zadowolenie, że Pan Minister nie widzi przeszkód, aby środowisko medyczne opracowało 
własne oznakowanie, jednakże to rozwiązałoby sytuację tylko w określonej części Polski. Głównym 
zamierzeniem jest to, aby takie oznakowanie było ustalone przez oba ministerstwa i miało odzwierciedlenie 
w ustawie, tak jak jest to w przypadku oznakowania pojazdów osób niepełnosprawnych. 

W związku z powyższym uprzejmie proszę wziąć moje wyjaśnienia i uwagi pod rozwagę i proszę 
skonsultować ten problem z ministrem zdrowia. 

Sławomir Preiss 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


